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22 listopada odbyło się kolejne posie-
dzenie Okręgowej Rady Lekarskiej, któ-
remu przewodniczył prezes Krzysztof
Kordel. Uchwały na nim podjęte doty-
czyły przede wszystkim spraw admini-
stracyjnych: udział w konkursach na
ordynatorów, przyznanie prawa wyko-
nywania zawodu cudzoziemcom itp.
Najważniejsza dyskusja – jak już nieraz
– rozwinęła się po wyczerpaniu porząd-
ku obrad, kiedy zabrali głos koledzy:
� Krzysztof Musiałek, który opisał
kłopoty z odbywaniem stażu w POZ na
terenie miasta Poznania. Poza Pozna-
niem nie ma problemu, stażyści są
wręcz pożądani i chętnie zatrudniono by
ich także po zakończeniu stażu – ale oni
chcą w Poznaniu! Sprawa rozwiązana
jest w szpitalach np. w 111 Wojskowym,
który posiada swoje poradnie POZ. Te
szpitale, które prowadzą staż, a nie mają
swoich poradni powinny podpisać sto-
sowne umowy, a podobno tak nie jest.
Będziemy wyjaśniać sytuację z Urzę-
dem Marszałkowskim.
� Stefan Sobczyński, który jako czło-
nek Prezydium Naczelnej Rady Lekar-
skiej uczestniczył 21 listopada w po-
siedzeniu sygnatariuszy wszystkich

podmiotów ochrony zdrowia w Polsce
(poza MZ), oświadczył, że wszyscy jed-
nomyślnie (!!!) nie zgadzają się z zapi-
sami w nowych ustawach forsowanych
przez minister Ewę Kopacz. Stanowisko
z posiedzenia zostało przesłane Radzie
Ministrów oraz parlamentarzystom.
� Halina Bobrowska w uzupełnieniu
dodała, że OZZL szykuje się do prote-
stów i strajków, bo tam gdzie dokonuje
już się przekształceń SPZOZ-ów (np.
w Biłgoraju), odbija się to niekorzystnie
na sytuacji lekarzy.
� Wiesław Wawrzyniak przedstawił
problemy występujące w kontraktowa-
niu usług stomatologicznych. Oferty,
a zwłaszcza ankiety, są tak sformułowa-
ne, że wielu dentystów podało błędne
informacje. Okręgowa Rada Lekarska
WIL uchwaliła „Apel” do Komisji Kon-
kursowej WOW NFZ o potraktowanie
informacji przekazanych w ofertach
jako błędy, a nie świadome podanie nie-
prawdziwych danych, i umożliwienie
lekarzom uczestniczenie w obecnym lub
następnym (jak najszybciej ogłoszo-
nym) konkursie.
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